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The Word of God

Jesus said to the disciples,
"Be merciful, just as your Father is merciful.
Do not judge, and you will not be judged;
do not condemn, and you will not be condemned.
Forgive, and you will be forgiven; give, and it
will be given to you.
A good measure, pressed down, shaken together,
running over, will be put into your lap;
for the measure you give will be the measure you
get back." Luke 6:36-38

Lord Jesus Christ,

you have taught us to be merciful like the heavenly
Father and have told us that whoever sees you, sees Him.
Show us your face and we will be saved.

Send your Spirit and consecrate every one of us with its
anointing, so that your Church, with renewed enthusiasm,
may bring good news to the poor,
proclaim liberty to captives and the oppressed,
and restore sight to the blind.

We ask this through the intercession of Mary, Mother of
Mercy, you who live and reign with the Father and the
Holy Spirit for ever and ever.

Amen.

E: office@goodsam.catholic.edu.au W: www.gsroxburghpark.catholic.edu.au T: 9308 6177

1

mailto:office@goodsam.catholic.edu.au
http://www.gsroxburghpark.catholic.edu.au


FROM THE PRINCIPAL
Dear Parents and Carers,

Showcase of Learning
You are invited to take part in our Showcase of Learning which will be

held this Friday morning.

The showcase starts at 9.00am in the school hall. From there you will be

able to visit your child’s class. Class visits will end at 10:50am

This is a wonderful opportunity for you to engage in and celebrate your

child's learning. The children are so excited to show off their learning

superpowers and demonstrate their latest inquiries.

In preparation for the Showcase, I encourage you to talk with your child and discuss what they have been inquiring

into at school. You might want to ask:

● What have you enjoyed through your inquiry?

● What excited you?

● What challenged you?

● What learning superpowers did you use in your inquiry?

You can see little of what the children will share by visiting: https://youtu.be/sWS_NwsjEn0 or checking the latest

SeeSaw message. I hope that you can make it.

Building Works
Next week work will commence on the refurbishment of the main children’s toilet block. This is a big project and will
take up to 5 weeks to complete. This means we can expect interruptions for the remainder of the term.

Once the works commence, they will have the following impacts:

● The main toilet block will be closed to children.
● Children in Years 5 and 6 will use portable toilets that will be located on site.
● Children in Prep to Year 4 will use the junior toilet block.
● A work site will be set up on the courtyard in front of the toilet block. Children will not be able to access this

space.

Should all things go to plan, the toilet block will be open for the start of term 3.

Thank You
Thank you very much for your support and cooperation as we have conducted the staff seminars this month. It has
been a privilege to engage in professional learning that is focussed on building our capacity to optimise the learning and
wellbeing of every child in our care.

God bless,

PAUL SEDUNARY

Principal
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SCHOOL NEWS

ENROL NOW
PREP 2024

We are now taking enrolments for Prep 2024. If you, a family member or friend are
looking to enrol a child in Prep 2024, please contact the School Office for an
enrolment form.

We already have strong interest for next year and are regularly hosting school tours
with new families, so please get your form in as soon as possible.

If you have any questions about the enrolment process please call our school
registrar, Danielle Kellett, who will be happy to help you.

What’s Coming Up This Term?

Tuesday, 30 May

Prep excursion to Coles

6.30pm First Eucharist Family Night 2

Friday, 2 June 9.00-11.00am Learning Showcase - Family Day

Monday, 5 June Year 3 Learning Walk

Tuesday, 6 June Year 4 Learning Walk

Thursday, 8 June Year 5 Learning Walk

Monday, 12 June King’s Birthday Public Holiday - NO SCHOOL TODAY

Saturday, 17 June 12.00pm Celebration of First Eucharist at Good Samaritan.

Monday, 19 June 6.30pm School Advisory Council Meeting

Thursday, 22 June Last day of term for children

Friday, 23 June Pupil Free Day - Staff Seminar: curriculum planning

YEAR 7 2024 - KOLBE CATHOLIC COLLEGE

Kolbe applications for Year 7 2025 and beyond are now open.

Kolbe’s Timeline for enrolment offers for Year 7, 2025
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● 18 August 2023: Applications for Year 7, 2025, close. Applications received after this date will automatically be
waitlisted.

● 20 October 2023: Offers posted to prospective applicants.

● 10 November 2023: Final date for families to accept offers made by College. Following this date, waitlisted families
may be contacted if places become available.

Kolbe Catholic College has become a school of choice in Melbourne’s north which means that demand is exceeding the
number of places available. This means that it is imperative that all families must submit their application by 18 August
in order to be considered.

There is a misconception amongst families that if they already have a child at Kolbe then the younger sibling will
automatically be accepted, no matter when they submit their application. THIS IS NOT THE CASE!

All applications received after 18 August will be waitlisted whether they have a child at Kolbe or not.

To help our Good Samaritan Families with getting these enrolment forms completed in a timely manner we are having
some Kolbe staff attend our school on Wednesday 17th May between 9:30am - 2:00pm to help complete these forms
for you.

If you would like to make an appointment to have Kolbe help you complete the enrolment form please call the main
office on 9308 6177.
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المدرسيةألنشرة
30 2023أيار

ألربكلمة

أَعطوُاعَنكم.يعُْفَأُعْفوُاعليَكم.يحُكَمَفلاأَحَدٍعلىتحَكُموالاتدُانوا.فلَاتدَينوالارَحيم.أَباكُمأَنَّكمارُحَماءَكونوا
تكَيلونبمِالكَميكُالُلأنَّهطافحِاً،مُهزَْهزَاًمَركوماًحَسَناًكَيْلاًأَحضانكُِمفيسَتعُطوَنَتعُطوَا: .»

3-6:36لوقا

المسيح،يسوعالرب

.يراهيراكمنأنلناوقلتالسماويالآبمثلرحماءنكونأنعلمتنالقد

.نخلصوسوفوجهكلناأظهر

،للفقراءبشرى،متجددبحماس،كنيستكتنشرحتى،بمسحهمناواحدكلوكرسروحكأرسل

،والمظلومينللأسرىالحريةأعلن

.للمكفوفينالبصرويعيد

.الآبدينأبدإلىالقدسوالروحالآبمعوتملكتحيامنيا،الرحمةوالدة،مريمبشفاعةهذانطلب

.آمين

المديرمنرسالة

ألأمورأولياءألأعزاء

التعلمعرض

.ألقادمالجمعةيومصباحسيعقدالذيالتعلممعرضفيللمشاركةمدعوأنت

زياراتتنتهيطفلك.صفزيارةمنستتمكنهناكمنالمدرسة.قاعةفيصباحًا9:00الساعةفيالعرضيبدأ
صباحًا10:50الساعةفيالصف

الخارقةالتعليميةقدراتهملإظهارللغايةمتحمسونالأطفالطفلك.بتعلموالاحتفالللمشاركةلكرائعةفرصةهذه
.استفساراتهمآخروإظهار

:تسألأنفيترغبقدالمدرسة.فيعنهيستفسركانماومناقشةطفلكمعالتحدثعلىأشجعك،للعرضاستعدادًا

استفسارك؟خلالمنبهاستمتعتالذيما·
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إعجابك؟أثارالذيما·

تحداك؟الذيما·

استفسارك؟فياستخدمتهاالتيالخارقةالتعليميةالقوىهيما·

منالتحققأوhttps://youtu.be/sWS_NwsjEn0زيارةخلالمنالأطفالسيشاركهمماالقليلرؤيةيمكنك
ذلك.مشاهدةمنتتمكنأنآمل.سوسيرسالةأحدث

البناءأعمال

يصلماوسيستغرقكبيرمشروعهذاالرئيسية.الأطفالمراحيضمجموعةتجديدفيالمقبلالأسبوعالعملسيبدأ
المدة.لبقيةالانقطاعاتتوقعيمكنناأنهيعنيهذايكتمل.حتىأسابيع5إلى

التالية:التأثيراتلهاسيكون،الأعمالبدءبمجرد

الأطفال.أمامالرئيسيةالمرحاضبنايةإغلاقسيتم·

الموقع.فيموجودةستكونمتنقلةمراحيضوالسادسالخامسصفوففيالأطفالسيستخدم·

الصغار.مرحاضألرابعصفوفإلىالبريبصفوففيالأطفالسيستخدم·

.المساحةتلكاستعمالمنألأطفاليمنعالمرحاض.بنايةأمامألساحةفيعملموقعإنشاءسيتم·

.الثالثالدراسيالفصلبدايةفيالمرحاضفتحفسيتم،لهامخططهوكماالأشياءكلسارتإذا

لكشكرًا

فيللانخراطامتيازًاكانلقدالشهر.هذاالتعليميللكادرندواتأجريناحيثوتعاونكمدعمكمعلىلكمجزيلاًشكراً
رعايتنا.فيطفللكلوالرفاهيةالتعلمتحسينعلىقدرتنابناءعلىيركزالذيالمهنيالتعلم

يبارك،الله

سيدينيريبول

المدرسةمدير

ألتاسيسةللصفوفتسجيل

2024بريب

لتسجيلتتطلعصديقًاأوأسرتكأفرادأحدأوأنتكنتإذا.2024ألتأسيسيةألصفوففيالتسجيلبصددالآننحن
التسجيل.نموذجعلىللحصولالمدرسةبمكتبالاتصالفيرجى،2024لعامألبريبصففيطفل
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علىالحصوليرجىلذا،جديدةعائلاتمعمدرسيةجولاتبانتظامونستضيفالمقبلللعامكبيراهتمامبالفعللدينا
ممكن.وقتأقربفيبكالخاصالنموذج

يسعدهالذي،كيليتدانييل،مدرستنابمسجلالاتصالفيرجى،التسجيلعمليةحولأسئلةأيلديككانتإذا
.مساعدتك

٥/٣٠الثلاثاء
المدرسةفيللمتناولينالثانيةالجلسة

٦/٢الجمعة العائلةيوم-للطلابالتعليميةالاعمالعرض

٦/٥الاثنين الثالثلصفوفالتعلملغرضالمشي

٦/٦الثلاثاء
الراتبعلصفوفالتعلملغرضالمشي

أيار8ألخميس
الخامسلصفوفالتعلملغرضالمشي

٦/١٢الاثنين
رسمية-عطلةالملكميلادعيد

٦/١٧السبت
ظهرا12:00ًالساعةالمدرسةفيالاولبالتناولالاحتفال

٦/١٩الاثنين مساء٦:٣٠ًالساعةللمدرسةالاستشاريالاجتماع

٦/٢٢الخميس الدراسيالفصلفييومآخر

٦/٢٣الجمعة التدريسلمناهجتحضيري-يومالمدرسةالىالطلابيحضرلافقط-للمدرسينيوم

كولبيإعداديةفيألتسجيل

الآنمفتوحبعدهوما2025السابعالدراسيللعامكولبيلـمدرسةالتسجيلاتتقديمطلب

كالتالي:Kolbeلمدرسةالسابعالدراسيللعامالتسجيللعرضالزمنيالجدول

المستلمةالتسجيلاتطلباغلاقتلقائياًسيتمو2023آب18يبدأ2025السابعالدراسيللعامللتسجيل●
الانتظار.قائمةفيويوضعالتاريخهذابعد
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المحتملين.المتقدمينعلىالمنشورةالعروضتبدأالأولتشرين20يوم●
وماالثانويةالمدرسةخلالمنالمقدمةالعوائللقبولالنهائيالموعد2023الثانيتشرين10يومسيكون●

الانتظار.قائمةفيالتيبالعوائلالاتصاليمكنالتاريخهذابعد

المتاحةالأماكنعدديتجاوزالطلبأنيعنيمماملبورنشمالفيمفضلةمدرسةالكاثوليكيةكولبيمدرسةأصبحت
فيهاالنظريتمحتىاب18بحلولطلباتهمالعوائلجميعتقدمأنالضروريمنأنهيعنيوهذا

بغض،تلقائياًالأصغرالأخقبولفسيتمكولبيمدرسةفيطفللديهمكانإذابأنهالعوائلبينخاطئاعتقادهناك
القضيةهيهذهليستالتسجيل.لطلبتقديمهموقتعنالنظر

لاأمكولبيفيطفللديهمكانسواءالانتظارقائمةفيآب18بعدالمستلمةالتسجيلطلباتجميعوضعسيتم

بعضلديناالمناسبالوقتفيهذهالتسجيلاستماراتعلىالحصولفيالصالحالسامريمدرسةعوائللمساعدة
فيللمساعدةمساء2:00ً-صباحًا9:30الساعةبينماحزيران17الأربعاءيوممدرستنايحضرونKolbeموظفي
التسجيل.طلباتنماذجإكمال

التسجيلطلبنموذجإكمالفيKolbeمدرسةموظفيأحدمنمساعدةعلىلتحصلموعدتحديدفيترغبكنتإذا
.93086177علىالرئيسيبالمكتبالاتصاليرجى
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